

Department of External Affairs



Canada

Ministère des Affaires extérieures

UNCLASSIFIED

OTTAWA, June 23, 1983

CIRCULAR DOCUMENT
ADMIN NO. 22/83 (PURI)

ACCESS TO INFORMATION AND
PRIVACY LEGISLATION

As indicated in Circular Document Admin No. 52/83 of December 24, 1982, the date for proclamation of the Access to Information and Privacy Acts was expected to be April 1, 1983. With the recent appointments of an Information Commissioner (Miss Inger Hansen, Q.C.) and a Privacy Commissioner (Dr. John W. Grace) proclamation is now scheduled for July 1, 1983.

During the past few months, the Department has been gaining experience by dealing with requests for access to information "in the spirit" of the legislation. Following proclamation, we will be required for the first time to operate in accordance with all the provisions of the Acts.

TO:
HEADS OF POST - for action
DEPUTY MINISTERS - for Information
ASSISTANT DEPUTY MINISTERS - "
ASSISTANT UNDER-SECRETARIES - "
DIRECTORS - "

SANS COTE

OTTAWA, le 23 juin 1983

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE
NO. 22/83 (PURI)

LOIS SUR L'ACCES A L'INFORMATION
ET SUR LA PROTECTION DES
RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

Lors de la diffusion de la circulaire administrative 52/83 du 24 décembre 1982, on prévoyait que la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels seraient proclamées le 1^{er} avril 1983. Avec la récente nomination des Commissaires à l'information (Mlle Inger Hansen, C.R.) et à la protection de la vie privée (M. John W. Grace), il est maintenant prévu que la proclamation aura lieu le 1^{er} juillet prochain.

Au cours des derniers mois, le Ministère a pris de l'expérience en traitant les demandes de communication de renseignements dans "l'esprit de la loi". Après la proclamation nous devons toutefois nous conformer à toutes les dispositions de ces deux lois.

AUX:
CHEFS DE MISSION - donner suite
SOUS-MINISTRES - à titre
d'information
SOUS-MINISTRES ADJOINTS - "
SOUS-SECRETAIRE D'ETAT ADJOINTS-"
DIRECTEURS - "